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Z A P I S N I K 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 24. marca 2022. 

Seja je potekala v veliki sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili prisotni občinski svetniki:  

Mirko Bevc, Marjana Bračko, Jožefa Bračko Špiljak, Klavdija Čakš Lipnik, Lucija Čakš Orač, Jožef 
Hrovat, Miran Koštomaj, Gorazd Močnik, Zvonka Novak Habot, Martin Stoklas, Janko Šket, Peter 
Vraničar in Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsotni: Nina Anderlič Petek, Borut Bevc, Jože Misja, Florjan Pevec,  Marko Ribič, 
Matjaž Štruklec.   

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš;  

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, 
vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Bernardka Žvorc, vodja oddelka za 
proračun in finance, mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, Damjan Boštjančič, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti, mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, Peter 
Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, Sergeja Javornik, koordinatorica za odnose z 
javnostmi; 

- ostali prisotni: Radko Kvas, direktor podjetja Gekott, d.o.o. – pri 11. točki dnevnega reda. 

Seja se je začela ob 16.03 ob navzočnosti 12 svetnikov. 

Matija Čakš je po uvodnem pozdravu povedal, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano 

gradivo za predlagane točke dnevnega reda. Pred sejo so svetniki na mize prejeli še dodatno 

gradivo, in sicer: 

- k 4. točki dnevnega reda – Predlog za izdajo soglasja za izplačilo dela plače za redno delovno 

uspešnost ravnateljice III. OŠ Rogaška Slatina, 

- za novo točko dnevnega reda - Predlog sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in 

spremembi načrta razvojnih programov 2022–2025. 

 

K1.  

PREDLOG ZAPISNIKA 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA in 5. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov 

pripombe na predlagani zapisnik. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 23. 12. 2021.  

Navzočnost se ni spremenila (12 svetnikov).  

ZA je glasovalo 12 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 15. 3. 2022. 

Navzočnost se ni spremenila (12 svetnikov).  

ZA je glasovalo 12 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 

Župan je povedal, da so svetniki z vabilom prejeli predlog dnevnega reda. Na podlagi 31. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah je predlagal umik 7. točke dnevnega reda – 

Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 

prostorskih aktov 2853 v naselju Babna Reka –, ker bo točka obravnavana na naslednji seji. Predlagal 

je še, da se dnevni red razširi s predlogom sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in 

spremembi načrta razvojnih programov 2022–2025. Nova zadeva naj se uvrsti na 7. točko dnevnega 

reda. 

Župan je odprl razpravo. Ker ni nihče razpravljal, je župan dal na glasovanje predlog dnevnega reda:  

1. Predlog zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta in 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine 
Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2021 
4. Predlog za izdajo soglasja za izplačilo dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev javnih 
zavodov, katerih ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je Občina Šmarje pri Jelšah 
5. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 
prostorskih aktov 2734 v naselju Bobovo pri Šmarju (parc. št. 293, 685/9, 232/1 in 232/2, k.o. 1189 
Bobovo) 
6. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 

prostorskih aktov 2708 v naselju Predenca (parc. št. 584/4, k.o. 1200 Šmarje pri Jelšah) 

7. Predlog sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in spremembi načrta razvojnih 

programov 2022–2025  

8. Predlog sklepa o lokacijski preveritvi z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 

prostorskih aktov 2854 v naselju Predenca (parc. št. 487/1 in 484/2, k.o. 1208 Dol) 

9. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta 

Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2021 

10. Predlog Letnega programa športa Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2022 

11. Poročilo o delu koncesionarja Gekott, d.o.o., za leto 2021 

12. Pobude in vprašanja 

13. Razno 



− Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske 
novice v letu 2021 

− Poročilo Skupne občinske uprave Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška 
Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje za leto 2021 

− Program dela Nadzornega odbora za leto 2022 

− Ocena varnostne situacije na območju Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2021 
 
Župan je vprašal, ali ima kdo od članov sveta pripombe na predlagani dnevni red. Ugotovljeno je 

bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlagani dnevni red 21. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (12 svetnikov). 

ZA je glasovalo 12 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K2.  
POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

 
Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 20. redne seje in 5. dopisne seje, navedeni v zapisnikih, 

realizirani.  

 

K3.  

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2021 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je napovedal, da bodo zaključni račun po 

oddelkih predstavile vodje oddelkov. V uvodu je mag. Bernardka Žvorc predstavila računovodske 

podatke in izpostavila, da je bil v preteklem letu rekorden proračun, tj. čez 13 mio eur. Med letom 

so bili odhodki in prihodki uravnoteženi z rebalansom sredi julija. Realizacija prihodkov je bila 12,5 

mio eur, občina pa se lani ni dodatno zadolžila. Dolg občine se je ob koncu leta znižal (3,8 mio eur), 

zadolženost na prebivalca se je znižala na 320,80 evra.  

Načrt razvojnih programov je podrobneje predstavil župan. Za realizacijo proračuna se je zahvalil 

svetnikom, ker so znali prepoznati projekte in jih podprli, predvsem pa vsem zaposlenim v občinski 

upravi za opravljeno delo. Lani je bilo realiziranih več kot 80 projektov, največ na oddelku za 

investicije (48). Načrt razvojnih programov je bil lani po vseh oddelkih realiziran več kot 90-

odstotno, nekoliko odstopa le oddelek gospodarstvo, saj ni bil realiziran nakup gradu, oskrbovana 

stanovanja se še gradijo.  

Realizacijo oddelka za gospodarstvo je predstavila mag. Zinka Berk. Izpostavila je sofinanciranje 

kmetijskih naložb, kot največji projekt pa gradnjo oskrbovanih stanovanj. Vrednost je 3,2 mio eur, 

soinvestitor je Stanovanjski sklad Republike Slovenije, ki prispeva 40 % in jim po prodajni pogodbi 

glede na izvedbo že izstavljamo fakture. Terminski rok za končanje naložbe je 30. 4 2023. Med 



nakupi zemljišč je izpostavila nakup zemljišča za urgentni center na Mestinju in nakup dvorca 

Jelšingrad.  

Damjan Boštjančič je predstavil realizacijo oddelka za družbene dejavnosti. Sofinancirana je bila 

obnova kulturnih spomenikov, največja je bila obnova cerkve v Završah, ki je bila sofinancirana s 

strani Ministrstva za kulturo. Lani smo sofinancirali obnovo konservatorsko-restavratorske 

poslikave cerkve v Šmarju pri Jelšah, ki je bila prav tako sofinancirana s strani Ministrstva za kulturo. 

Na osnovi javnega razpisa in pravilnika smo sofinancirali še obnovo kulturnih spomenikov (2 prijavi). 

Ena izmed največjih naložb je bila izgradnja telovadnice v Zibiki, s projektom obnove igrišča Sv. 

Štefan smo se prijavili na razpis Ministrstva za šport. 

Ob 16.29 pride na sejo Zvonka Novak Habot. 

Peter Planinšek je predstavil delo oddelka za okolje in prostor. Za investicije in investicijsko 

vzdrževanje cest je bilo porabljenih dobrih 377 tisoč evrov, kar je na ravni vsakoletnih odhodkov. 

Precej obsežen projekt je bila rekonstrukcija kanaliziranega potoka izpod Barbare, za kar je dober 

milijon zagotovila Direkcija za vode. Lani je bilo saniranih šest plazov, od tega trije večji ob izdatni 

pomoči ministrstva za okolje in prostor.  

Mag. Anita Reich je predstavila realizacijo oddelka za investicije. V načrtu razvojnih programov je 29 

projektov, podrobneje jih je predstavila šest. Ob stari šoli trenutno poteka zunanja ureditev, dela se 

na projektu ureditve fizioterapije in drugih vsebin za zdravstveni dom. Končana je izgradnja  

povezovalne ceste Dobrava, v teku je ureditev križišča pri Kašči, ki jo vodi Direkcija za infrastrukturo. 

Obnovljen je bil stari nadhod, komunalno urejeni Gallusova in Cvetlična ulica v soseski Poljana. 

Končana je gradnja prizidka k OŠ in prenova šolske kuhinje, za kar smo pridobili sofinancerska 

sredstva ministrstva za šolstvo.  

Župan je poudaril, da so bili predstavljeni večji projekti. Dodal je, da občina skuša vsak projekt 

prijaviti na različne razpise, ker občina sama ne zmore finančnih bremen.  

Župan je odprl razprave. Ker ni nihče razpravljal, je dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme zaključni račun proračuna Občine Šmarje pri Jelšah 

za leto 2021. 

Navzočnost se je spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K4.  

PREDLOG ZA IZDAJO SOGLASJA ZA IZPLAČILO DELA PLAČE ZA REDNO DELOVNO USPEŠNOST 

DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV, KATERIH USTANOVITELJICA OZ. SOUSTANOVITELJICA  

JE OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom, dodatno gradivo še pred sejo. Predlog je predstavila Patricia 

Goručan, direktorica občinske uprave. Pojasnila je, da se s predlogi sklepov sledi predlogom, ki so 



jih poslali sveti javnih zavodov, in sicer: Razvojna agencija Sotla, Otroški vrtec, Knjižnica, OŠ, Ljudska 

univerza Rogaška Slatina, Glasbena šola Rogaška Slatina, III. OŠ Rogaška Slatina.  

Župan je odprl razpravo.  

Peter Vraničar je izpostavil, da v predlogih ni izhodišč, s katerimi bi se primerjalno merila uspešnost. 

Izjema je le predlog sklepa, v katerem je dodatno pojasnjeno, da je ravnatelj poleg rednega dela 

pridobil še dodatna sredstva za vozilo. Poudaril je, da vsi hodimo v službo, da opravimo svoje delo, 

da zagotovimo standard, ki ga določena ustanova mora zagotoviti. Vprašal je, ali se bo delovna 

uspešnost potrjevala kot samoumevna. Dejal je, da iz gradiva sveta zavodov ni mogoče oceniti, da 

si nekdo zasluži delovno uspešnost, saj je gradivo suhoparno in ponavljajoče se od lani.  

Druge razprave ni bilo, zato je župan povedal, da bodo svetniki glasovali o vsakem predlogu sklepa 

posebej.  

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

direktorice JZ Razvojna agencija Sotla Bojane Žaberl, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, v višini 

1.543,40 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 10 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice JZ Otroški vrtec Šmarje pri Jelšah Jelke Kitak, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, v 

višini 1.805,57 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 9 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

direktorja JZ Knjižnica Šmarje pri Jelšah dr. Marka Samca, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, v 

višini 1.605,15 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 9 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnatelja Osnovne šole Šmarje pri Jelšah Mitja Šketa, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, v 

višini 1.952,90 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 11 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

direktorice Ljudske univerze Rogaška Slatina Lidije Sovinc, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, 

v višini 1.736,12 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 7 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice Glasbene šole Rogaška Slatina Tatjane Šolman, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2021, 

v višini 1.736,12 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 7 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

Župan je dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

ravnateljice III. Osnovne šole Rogaška Slatina Apolonije Kunštek, za obdobje od 1. 1. 2021 do 31. 12. 

2021, v višini 1.669,35 EUR bruto. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 11 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K5.  

PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI Z IDENTIFIKACIJSKO ŠTEVILKO PROSTORSKEGA 

AKTA V ZBIRKI PROSTORSKIH AKTOV 2734 V NASELJU BOBOVO PRI ŠMARJU 

(PARC. ŠT. 293, 685/9, 232/1 IN 232/2, K.O. 1189 BOBOVO) 

 



Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Predlog je podrobneje predstavil Peter Planinšek, vodja 

oddelka za okolje in prostor.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o lokacijski preveritvi z identifikacijsko 
številko 2734 (parcele št. 293, 685/9, 232/1 in 232/2, k.o. 1189-Bobovo). 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K6.  

PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI Z IDENTIFIKACIJSKO ŠTEVILKO PROSTORSKEGA 

AKTA V ZBIRKI PROSTORSKIH AKTOV 2708 V NASELJU PREDENCA  

(PARC. ŠT. 584/4, K.O. 1200 ŠMARJE PRI JELŠAH) 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Predlog je predstavil Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje 

in prostor.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o lokacijski preveritvi z identifikacijsko 

številko 2708 (parcela št. 584/4, k.o. 1200-Šmarje pri Jelšah). 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K7.  

PREDLOG SKLEPA O PRERAZPOREDITVI PRORAČUNSKIH SREDSTEV IN SPREMEMBI NAČRTA 

RAZVOJNIH PROGRAMOV 2022–2025 

Gradivo so svetniki prejeli na mizo. Poročevalka mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, se je  

opravičila, ker so svetniki tako pozno prejeli gradivo, a ni bilo znanih finančnih podatkov za pripravo 

gradiva. Pojasnila je, da je Ministrstvo za kulturo v začetku marca objavilo javni razpis in smo se 

odločili za prijavo s projektom Jelšingrad. Prijavili bomo rekonstrukcijo, statično stabilnost, mehke 

vsebine, o katerih še potekajo usklajevanja. Izvedba projekta je razdeljena na pet let do konca 

decembra 2025, temu primerno so smiselno načrtovani stroški izvedbe in viri financiranja. 

Napovedala je, da bo projekt uresničen, če bo občina na razpisu pridobila približno milijon evrov.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 



Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme na podlagi 5. in 7. člena Odloka o proračunu Občine 
Šmarje pri Jelšah za 2022 sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev in uskladitvi Načrta 
razvojnih programov 2022–2025 pri naslednjih PP in projektih v NRP: 

- PP 16003 Priprava investicijskih projektov (OB124-17-0002 Priprava investicijskih projektov) 

- PP 18031 Revitalizacija Dvorca Jelšingrad (OB124-22-0011 Kulturna doživetja Dvorca Jelšingrad) 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K8.  

PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI Z IDENTIFIKACIJSKO ŠTEVILKO PROSTORSKEGA 

AKTA V ZBIRKI PROSTORSKIH AKTOV 2854 V NASELJU PREDENCA  

(PARC. ŠT. 487/1 IN 484/2, K.O. 1208 DOL) 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Predlog je predstavil Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje 

in prostor.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme sklep o lokacijski preveritvi z identifikacijsko 
številko 2854 (parcele št. 487/1 in 484/2, k.o. 1208 Dol). 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K9.  

LETNO POROČILO O IZVEDENIH UKREPIH IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LOKALNEGA ENERGETSKEGA 

KONCEPTA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH V LETU 2021 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, je pojasnila, da 

poročilo svetniki obravnavajo zadnjih pet let v skladu z zakonom. Vsebino in obliko narekuje 

ustrezen pravilnik.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz 
akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2021. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 



K10.  

PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, je  

pojasnil, da so vse postavke, vključene v dokument, že bile potrjene s sprejetjem proračuna za 2022. 

Letni program športa je treba potrditi v skladu z zakonom, zato je na dnevnem redu seje.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Letni program športa Občine Šmarje pri Jelšah za 
leto 2022. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K11.  

POROČILO O DELU KONCESIONARJA GEKOTT, D.O.O., ZA LETO 2021 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, je povedal, 

da je Gekott koncesionar od 7. 11. 2012 s trajanjem 10 let, tako da bo letos objavljen nov razpis za 

koncesijo. Obenem se pripravlja nov odlok o 24-urni pogrebni službi. V koncesijski pogodbi je 

določeno, da mora koncesionar enkrat letno poročati o svojem delu, porabi finančnih sredstev in 

načrtih. 

Župan je prosil zastopnika koncesionarja, da predstavi poročilo. Radko Kvas, direktor podjetja 

Gekott, je dejal, da je poročilo o delu v preteklem letu po posameznih pokopališčih priloženo pisno. 

Pojasnil je, da vsa leta izvajajo čiščenje, vzdrževanje in manjša popravila, večje naložbe pa v 

sodelovanju z občino. Redna vzdrževalna dela po pokopališčih se financirajo iz prejetih plačil 

najemnin za grobove, drugih virov prihodkov ni.  Od lani imajo v načrtu poleg vzdrževanja na vseh 

pokopališčih še ureditev ozvočenja in opremo vežic. 

Župan je odprl razpravo.  

Martin Stoklas je vprašal, ali se nadzor o opravljenih urah izvaja po posameznih krajevnih skupnostih 

ali ne.  

Radko Kvas je pojasnil, da se izvaja v Zibiki in na Kristan Vrhu, da pa zadnjega pol leta na Kristan 

Vrhu Gekott sporoča podatke po dogovoru, se pa gospoda, ki sta bila določena za nadzor, ne želita 

več ukvarjati s tem. Gekott o vseh delih redno obvešča tudi predsednika krajevne skupnosti. Za 

Šmarje je bil nedavno sestanek, na katerem so se dogovorili, da se enkrat mesečno sestanejo in 

pogovorijo o morebitnih težavah.  

Martin Stoklas je seznanil, da je prejel pritožbe iz Sladke Gore, češ da ni bilo nobenega klica za dela. 

Radko Kvas je odgovoril, da kličejo osebe, za katere imajo podatke, za Sladko Goro nimajo 

kontaktne osebe.  



Župan je dodal, da so bili imenovani pokopališki odbori. Za komunikacijo med pokopališkimi odbori 

in predsedniki krajevnih skupnosti je v občinski upravi zadolžena Anita Močnik, določene 

obveznosti pa imajo tudi imenovani člani pokopaliških odborov.  

Gorazd Močnik je dejal, da za Sladko Goro nima teh podatkov, glede nadzora nad opravljenimi 

delovnimi urami pa opozoril, da je treba na to gledati realno in razumsko. Koncesionar mora plačati 

delavca za ves čas delovnega časa, med drugim mora v delovni čas všteti tudi pot na posamezno 

pokopališče ipd.  

Radko Kvas je dejal, da so dnevniki ur, potni nalogi, poročila o opravljenih urah in druga 

dokumentacija realni in na vpogled na sedežu podjetja.  

Peter Vraničar je vprašal, ali se območje za posip ozr. raztros pepela načrtuje samo v Šmarju ali še 

kje drugje.  

Radko Kvas je odgovoril, da je trenutno povpraševanje samo v Šmarju; ostalo bodo urejali po 

posvetu s krajevnimi skupnostmi ter glede na prostorske možnosti in povpraševanje.  

Peter Vraničar je opozoril, da je na pokopališču Kristan Vrh lepo urejen žarni del, veliko grobov na 

osrednjem delu pa ostaja praznih ozr. so zapuščeni. Zanimalo ga je, kako bo koncesionar rešil 

težavo.  

Radko Kvas je dejal, da polnijo prazne površine in da novih grobov ne bo. Stari grobovi se prekapajo, 

opuščene grobove opazujejo do pet let. Ob tem je izpostavil težave z dostopnostjo podatkov, ki pa 

jih raziskujejo. 

Martin Stoklas je vprašal, ali je načrtovana obnova zidu ob pokopališču v Šmarju.  

Radko Kvas je dejal, da je bila v načrtu, je pa to projekt občine.  

Peter Planinšek  je pojasnil, da se projekt realizira postopoma.  

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet se je seznanil s Poročilom o delu koncesionarja Gekott d.o.o. o izvajanju 

gospodarske javne službe urejanja pokopališč ter pokopališke in pogrebne dejavnosti na območju 

Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2021. 

Navzočnost se ni spremenila (13 svetnikov). 

ZA je glasovalo 13 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K12.  

POBUDE IN VPRAŠANJA 

Miran Koštomaj je vprašal, ali bi si lahko svetniki ogledali notranjost Jelšingrada. 

Patricia Goručan, direktorica občinske uprave je povedala, da je možno, ni pa varno.  

Martin Stoklas je predlagal, da se Jelšingrad ponoči osvetli. 



Lucija Čakš Orač je dejala, da naj se dvorec najprej uredi. Prenesla je pohvale sodelavke Zavoda za 

varstvo kulturne dediščine zaradi čiščenja okolice dvorca.  

Gorazd Močnik je vprašal, ali se res ni dalo urediti tako, da bi poleg dvorca občina kupila tudi bližnjo 

kaščo.  

Župan je odgovoril, da ni bilo toliko denarja, zato se je občina z lastnico deleža dvorca dogovorila 

za zamenjavo lastniških deležev. Pojasnil je, da ima občina predkupno pravico pri kašči, vsa lastniška 

razmerja so urejena in pričakuje, da se doslej korektni odnosi z nekdanjimi lastniki ne bodo 

spremenili. Župan je še dodal, da je bilo v interesu občine, da postane lastnica dvorca, ker lahko zdaj 

kandidiramo na javnem razpisu.  

Miran Koštomaj je vprašal, kaj bo s tenis klubom. 

Župan je odgovoril, da ne bo nobenih sprememb; klub lahko nemoteno dela in upravlja igrišča. 

Ob 17.42 je sejo zapustil Janko Šket. 

Peter Vraničar je spomnil, da lahko po napovedih ministra za notranje zadeve v Sloveniji 

pričakujemo 200.000 beguncev iz Ukrajine. Zanimalo ga je, ali ima občina načrt sprejema beguncev 

ozr. usmeritve od vlade.  

Župan je odgovoril, da za zdaj ni še nobenih usmeritev. Nastanitvenih zmogljivosti občina nima,  so 

samo turistične gorce, kjer pa že ukrajinske družine poizvedujejo neposredno. Nekaj beguncev je 

že nastanjenih na območju občine, otroci so vključeni v šolo, o težavah ne poročajo. Če bo v naši 

občini več beguncev, se bodo pristojne službe ustrezno organizirale, je še dejal župan.  

Miran Koštomaj je vprašal, ali so v Šmarju zaklonišča. 

Župan je povedal, da so, so redno kontrolirana in servisirana. 

Jožefa Bračko Špiljak je povedala, da je Krajevna skupnost Lemberg izrazila željo za obnovo fasade 

na stari šoli in že išče izvajalca.  

Župan je povedal, da je lastnica objekta, ki je kulturni spomenik, občina. Za obnovo je treba imeti 

denar v proračunu, pripravljen mora biti projekt, soglasje k obnovitvenim delom mora dati Zavod 

za varstvo kulturne dediščine, za izvajalca je treba objaviti javno naročilo. Odločitev o morebitni 

obnovi mora biti sprejeta na občinskem svetu, o čemer pa ta še ni odločal.  

 

K 14.  

RAZNO 

Hkrati z vabilom je bilo svetnikom posredovano gradivo za štiri zadeve, in sicer: 

− Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske 

novice v letu 2021 

− Poročilo Skupne občinske uprave Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška 

Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje za leto 2021 

− Program dela Nadzornega odbora za leto 2022 

− Ocena varnostne situacije na območju Občine Šmarje pri Jelšah v letu 2021 

Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov kakšno vprašanje, povezano z gradivom. Nihče ni 

razpravljal.  



Župan je svetnike še obvestil, da bo v soboto, 2. aprila, čistilna akcija na območju celotne občine. 

Enajstega maja bo slovesnost ob 50-letnici šmarskega vrtca, na katero bodo povabljeni tudi občinski 

svetniki.  

Ob 17.55 je župan zaključil sejo.  

 

Zapisala:  

Sergeja Javornik 

 

Župan                                                                                     

Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


